



紐約慈濟人文學校

Tzu Chi Academy New York
137-77 Northern Blvd., Flushing, NY 11354
Tel: (718) 888-0866 Fax: (718) 460-2068
<http://www.nytcschool.org>
Email: tzuchi.academy.ny@gmail.com

親愛的家長：

本校將開辦文化才藝課！**10/5開始接受報名**，詳細課程如下列。文化才藝課係以自由選修方式參加，上課時間是12:00pm到1:00pm。全學年二十三週收費**\$120.00**。(10/19/19-5/16/20，春節02/01/20 & 母親節05/02/20活動除外)。

報名時請附**\$120**整 (注意: 如果您有兩位孩子同時要報名請將支票分成兩張, 每張支票金額**\$120**)。若干課程需另收材料費，請於第一天(10/19)繳交現金給老師(請勿將材料費加在支票上, 感恩)。

請將背面報名表填妥連同現金或支票至**地下室餐廳辦理註冊**。文化才藝課將於第六週(10/19/18)開始上課。

Dear parents :

Tzu Chi Academy New York will be offering several culture & enrichment classes this year! All the classes are listed below. It's an optional program. Classes are from 12:00pm to 1:00pm. Total fee for each class is **\$120.00** for 23 weeks. (10/19/19-5/16/20, except Chinese New Year 02/01/20 & Mother's Day 05/02/20 Events) **Registration starts on 10/5 in cafeteria.**

Please fill out the registration form below and bring it along with cash or check payable to "Tzu Chi". Please pay **\$120** fee only. Some classes required material fees. **Please pay the fee directly to the teacher in CASH only on the first day, 10/19/18.**

文化才藝課報名表 (Culture & Enrichment Classes Registration Form)

姓名(Name) _____ 電話(Phone) _____ 班級(Class) _____

出生日期(Birth Date)MM/DD/YYYY _____ Email: _____

選修課程(Course Selections)

#	課程 (Class)	學生年齡要求 (Birth Year)	名額 (Cap)	備註 (Remark)	請打勾(✓) (please ✓)
1	課後輔導 Homework Help	None	15	*家長必須陪伴 *Parent must accompany the student.	
2	珠心算(基礎班) Abacus & Mental Arithmetic	2013~2014	15	*材料費另計：\$20 Additional material fees: \$20 *算盤僅提供給初學者；學生須會書寫 1~10 *Abacus for first-time learners only; students must know how to write 1~10.	
3	扯鈴(基礎班) Chinese Yo Yo	2011 & Before	25	*材料費另計：\$25 扯鈴 *Additional material fees: \$25 for Yo Yo	
4	兒童尊巴舞 Child Zumba	2013~2015	15	*課程至 12/14/2019 止。(報名費 \$50) *Class ends on 12/14/2019. (Registration fee: \$50)	
5	中華文化常識班 Chinses Culture	2010 & Before	20	學校資深老師團隊發願教學， 培養學校人才參加校外競賽。(報名費酌收 \$60)	

✂

紐約慈濟人文學校

Tzu Chi Academy New York

文化才藝課收據 (Receipt for Culture Class)

姓名(Name) _____ 班級(Class) _____ 報名課程(Registered Class) _____ # _____

附費方式(Payment Type)： 現金(Cash) _____ 支票 (Check/No.) _____ 收款人 (Receiver) _____

*報名人數不滿八人將不開班(Class will not open if registration is below 8 students)

*報名學生人數超出限額時，採先報名先錄取。(If registration exceeds our cap, we will take first come, first serve)

*材料費請於開班後第一天付給老師現金 (Material fees shall pay in **cash only** to the teachers on the **first day** of class)

*報名之後，除因名額限制無法報名外，恕不退費，但得以視學生的興趣，調入不同課程。(No refund after registration)